
Grup de treball per a Pinya de Roses, a Blanes

LÕalcalde de Blanes, Ëngel Canosa QUIM PUIG.

LÕAjuntament de Blanes, la Generalitat i els propietaris de la f inca

de Pinya de Rosa van acordar, dijous, crear un grup de treball per

desencallar la situaci� del paratge, despr�s dÕuna reuni� en qu� les

tres par ts van coincidir que, si la situaci� fa m�s dÕun any ja era

cr�tica, ara encara ha empitjorat m�s. En la trobada, que

lÕAjuntament havia demanat el setembre del 2019, van par ticipar

lÕalcalde, Ëngel Canosa, el director general de Pol�tiques

Ambientals i Medi Natural de la Generalitat, Ferran Miralles, i un

representant de lÕactual propietari de la f inca, una consultoria amb

seu a Barcelona. Tamb� la tinenta dÕalcalde dÕUrbanisme, Rosa

Aladern.

Actualment, lÕestat de degradaci� de la f inca ha arribat a una

situaci� l�mit. No nom�s per a les esp�cies vegetals que conformen

el jard� tropical, per manca de manteniment, sin� tamb� perqu�

lÕedif icaci� que hi ha, la Masia del Sol, presenta un estat ru�n�s. Es

tracta dÕuna casa dÕestil noucentista que ara t� lÕestructura

ensorrada, est� plena de pintades i sÕha saquejat.

LÕalcalde va recordar que sÕhan perdut gaireb� dues d�cades sense

que sÕhagi aconseguit salvaguardar Pinya de Rosa i lamenta que,

malgrat que tingui la m�xima protecci�, en lloc dÕhaver treballat per

preservar-la sÕhagin fet tantes passes enrere. Tamb� ha

concl�sque, en cas que es pugui trobar alguna soluci�, sÕha de fer

de com� acord amb totes les par ts implicades o no hi haur� cap

possibilitat.Ëngel  Canosa va avan�ar que el grup de treball sobre

Pinya de Rosa, format pels grups pol�tics municipals i representants de lÕAssociaci� Pinya de Rosa, es reunir�

aviat per donar a con�ixer la informaci� de la trobada i mirar de trobar possibles alternatives que apor tin

solucions a lÕactual situaci� l�mit.Ara b�, una de les q�estions que va quedar clara en la reuni� �s que el ventall

dÕalternatives �s francament molt redu�t i amb escasses possibilitats. Un dels aspectes a tenir en compte �s que

lÕactual propietari, que va adquirir la f inca el 2008, lÕha posat a la venda, i des de la Generalitat sÕha reiterat la

impossibilitats de poder afrontar quantitats econ�miques tan elevades.Fa uns dies, lÕalcalde de Blanes, Ëngel

Canosa, i la tinenta dÕalcalde dÕUrbanisme, Rosa Aladern, ja van encap�alar una trobada amb representants de

lÕAssociaci� Pinya de Rosa, hereva de lÕantiga plataforma ciutadana que va impulsar la protecci� del paratge. Cal

recordar que la plataforma, nascuda a principis dÕaquest segle XXI, va ser lÕaglutinador del clam social i ciutad�

de Blanes en vista de lÕamena�a que llavors signif icava lÕintent dÕedif icaci�.La mobilitzaci� ciutadana impulsada

per la plataforma Ðque va incloure tant manifestacions al carrer com actes culturals i popularsÐ va culminar al

2003 amb lÕaprovaci� al Parlament de Catalunya de la llei que protegia lÕespai de Pinya de Rosa amb la f igura dÕun

paratge natural dÕinter�s nacional (PNIN). Des de llavors, lÕ�nic avan� va ser lÕany 2014, quan es va constituir el

consell rector i es va signar un conveni, dues q�estions que no han tingut continu�tat.
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